



# Dagsorden og Referat

**Emne:** Bestyrelsesmøde i maj 2019

**Mødeleder:** Peter

**Referent:** Peter

**Dato:** Torsdag d. 23/5 2019

**Tid:** kl. 20.00 – 22.00

**Sted:** Lindegården, Volderslev Bygade 6 C

**Til stede:** Peter, Anders, Berit, Jukke og Bo.

**Afbud fra:** Camilla og Flemming

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af referat fra sidste møde d. 28/4
2. Information fra Formanden
  - a. OK og trafiksituationen
  - b. OK og stier og vandløb i skoven
3. Information fra kassereren
  - a. Bank
  - b. Medlemmer
4. Sti projekt
5. Fælles arrangementer
6. Nye projekter i 2019
7. Hjertestarter
8. Evt.
9. Næste møde

**Dagsordens-punkt:**

**Konklusion:**

**Ansvarlig:**

**Deadline:**

**1**

Godkendt enstemmigt

Alle

**2.a**

- Ribjerggård stien: OK har lavet en løsning m. jord og græs i begge ender og klippet græsset ned hen over marken.
  - o Græsset er vanskeligt at cykle på.
  - o Sporet kan trykkes med pladevibrator. Hvem kan vi leje/låne en pladevibrator af? Anders undersøger det og Bo snakker med Jørgen om vi evt. kan låne en maskine der kan tromle.
  - o Vi spørger kommunen om de vil retablerer stien til os igen og sætte skilt op så man kan finde den.
- Trafik: OK har i sidste uge gennemført trafiktælling på Ribjergvej. Peter har spurgt

Anders/  
Bo/Peter

Peter

Peter

Næste BM



	<p>hvad de vil gøre for at forbedre forholdene, og OK svarer, at de ikke agter at gøre yderligere.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- OK søges om at opsætte "Legende børn" skilte ved indgangene til byen</li> </ul>		
<b>2.b</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Samarbejdsaftalen med OK kan læses på hjemmesiden.</li> <li>- Revideret budget til stiprojektet godkendt af Odense Kommune og Friluftsrådet.</li> </ul>	Peter	
<b>3.a</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Driftskonto: sidste BM 1.565 kr. Nu 1.912 kr.</li> <li>- Projektkonto: 67.008,75 kr.</li> </ul>	Bo	
<b>3.b</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi indsamler mailadresser til brug ved kontingentopkrævning</li> <li>- Antal medlemmer: 21 stk.</li> </ul>	Bo /Peter	
<b>4.</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag om bygning brændeskjul til tørring af brænde og afholdelse af brændedag.</li> <li>- Vi har fået tilbud på 13.250 incl. moms for 15 cm stabilgrus på markvejen på den fugtige 65 m lange strækning fra vandboring til de gamle bøge. <ul style="list-style-type: none"> <li>o Iværksættes i løbet af sommeren.</li> </ul> </li> <li>- Friluftsrådet har udbetalt 70.000 kr. af bevilling på 100.000 kr. til projektet. Resten udbetales først når projektrejskabet er afsluttet.</li> <li>- Hvordan mellemfinansierer vi de sidste 30.000 kr.? <ul style="list-style-type: none"> <li>o Bo og Peter står for at mellemfinansierer, indtil vi kan få udbetalt pengene fra Friluftsrådet</li> <li>o Peter har besøgt og fået tilbud fra Åsum Smedje og "Lars Laj"</li> <li>o Peter og Bo har "prøve siddet" et sæt hos firmaet Egatec i Højme.</li> <li>o Vi ønsker at vinklen på ryglænet halveres i forhold til den aktuelle model.</li> <li>o Vi bestiller det lille og det store bord-bænkesæt fra Lars Laj og 3 bænke fra Åsum Smedie.</li> <li>o Vi lægger stabilgrus under de 3 bænke og det lille bord-bænkesæt</li> <li>o Den runde grill vælges 81x45 cm</li> <li>o Der designes skilt m. kort</li> <li>o Bænke (2x2,4 +2x3,0m) til bålplads kan leveres inden for 2 uger. Vi henter dem selv på Verringe savværk på trailer.</li> <li>o Bålplads laves aflang m. sten</li> </ul> </li> </ul>	<p>Peter</p> <p>Peter</p> <p>Bo/Peter</p> <p>Bo</p> <p>Peter</p> <p>Bo/Anders</p>	<p>Løbende og næste BM</p> <p>Maj-sept.</p>



	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi undersøger for grillstativ v. bålplads</li> <li>○ Alt udstyr indkøbes og opsættes inden september.</li> <li>- Jukke kom med forslag om at plante hassel og kirsebærtræer nede i trekanten ved bålpladsen <ul style="list-style-type: none"> <li>○ 3 buske købes og plantes til efteråret hvis der er plads og råd. Vi ser på om der også er plads og penge til kirsebærtræer.</li> </ul> </li> <li>- Der oprettes et skovudvalg, som kan hjælpe med at holde skoven farbar og klippe græs og bjørneklo. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Interesserede nye medlemmer af skovudvalget melder sig hos Anders ☺</li> <li>○ Anders har lavet et INFO brev om skovudvalget</li> <li>○ Skovudvalget løser opgaver som fx tilsyn med skoven og udstyr, klipning af græs og bjørneklo, vedligehold af udstyr, affaldsindsamling, brændesankning m.m.</li> <li>○ De yderste kantbrædder på brodækket er svage og kan flække. Der er allerede et bræt der er flækket på den nye bro – det skal udbedres nu.</li> <li>○ Peter har bedt OK om at bekæmpe bjørneklo i skoven. De har slået dem i sidste uge (uge 20).</li> <li>○ Peter har slået trampestierne 2 gange.</li> </ul> </li> </ul>	<p>Peter</p> <p>Anders</p> <p>Anders/Flemming</p>	
<p><b>5.</b></p>	<p>Fællesarrangementer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye forslag til 2019: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Der afholdes Volderslev affaldsindsamling til september igen.</li> <li>○ Skovtur med Odense Fortællerkreds?</li> <li>○ Hygge for børn og forældre i skoven</li> <li>○ Grill-hygge?</li> <li>○ Sommerfest i skoven hvert 2. år og hvert 2. år hos en familie i landsbyen?</li> <li>○ Fortælleaften om Volderslev – hvem kan fortælle Byens historie efter Folmer Hansen?</li> <li>○ Aften m. folkedans?</li> <li>○ Evt. Fynske dialekter (ny bog) med Anders W. Berthelsen?</li> </ul> </li> </ul>	<p>Hele bestyrelsen</p>	<p>Løbende</p>
<p><b>6.</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye projekter i 2019: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi tager ikke større projekter ind i 2019.</li> <li>○ Er der stemning hos grundejerne for at grave ud mellem vejbane og skel for at skabe et fortovsmiljø?</li> </ul> </li> </ul>	<p>Hele bestyrelsen</p>	



	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Jukke , Bo og Anders laver stikprøver i rabatten</li> <li>○ Peter søger OK om støtte hvis der er basis for et fortov.</li> </ul>		
<b>7.</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi indsamlede til vores egen hjertestarter i Hjerteforeningens landsindsamling d. 28/4 som er sat op i dag på Lindegården, Volderslev Bygade 6. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Bo registrerer hjertestarter med foto af lokalitet på hjemmeside <a href="http://www.hjertestarter.dk">www.hjertestarter.dk</a> og tilmelder den til 112</li> <li>○ Bo undersøger forhold omkring drift og vedligehold af hjertestarter samt evt. GPS tracking i hjertestarteren.</li> <li>○ Bo sørger for kontakt samt førstehjælps kursus. Forslag fredag, d. 7.6 kl. 19.</li> <li>○ Vi fejre det efter vores førstehjælps kursus</li> <li>○ Regionens ordning med "hjerteløbere" undersøges</li> </ul> </li> </ul>	Bo	
<b>8.</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi vil samarbejde med Niels Langkilde, Bramstrup Gods og andre om, at få etableret rekreative stier til Bramstrup Skov og til Højby skovene. Peter kontakter Faaborg-Midtfyn Kommune omkring planer.</li> </ul>	Hele bestyrelsen	Løbende
<b>9.</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Dato for næste møde: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Torsdag, d. 22 august kl. 20-22</li> </ul> </li> </ul>	Bestyrelsen	